

- 1 - دراسة تقرير مجلس الإدارة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م والموافقة عليه (حسب المرفق) وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 2 - دراسة تقرير حوكمة الشركة عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م والموافقة عليه (حسب المرفق) وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 3 - دراسة تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية 31 ديسمبر 2025م والموافقة عليه (حسب المرفق) وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 4 - دراسة مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بتاريخ الجمعية وذلك بمقدار 5.6 بيسة للسهم الواحد للنصف الثاني من السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م والموافقة عليه وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 5 - الموافقة على بدل حضور جلسات مجلس الإدارة واللجان المنبثقة عنه التي تقاضاها أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنصرفة، وتحديد مقدار البديل للسنة المالية القادمة (حسب المرفق) وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 6 - دراسة مقترح توزيع مكافآت على أعضاء مجلس الإدارة بمبلغ 150,000 ريال عماني وذلك عن السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والموافقة عليها وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 7 - إحاطة الجمعية بالتعاملات التي أجرتها الشركة مع الأطراف ذوي العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م، والتعاملات التي تتوقع أن تجريها في السنة الحالية التي سوف تنتهي في 31 ديسمبر 2026م وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 8 - إحاطة الجمعية بالتبرعات التي صُرفت لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 9 - إبرام اتفاقية مشاركة المعلومات مع أوكيو ش.م.ع.م وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 10 - دراسة مقترح تخصيص مبلغ (200.000) ريال عماني لدعم خدمات المجتمع للشركة خلال السنة المالية التي ستنتهي في 31 ديسمبر 2026م والموافقة عليه وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 11 - انتخاب أعضاء مجلس إدارة جديد للشركة، وعلى كل من يرغب في ترشيح نفسه تعبئة الاستمارة المعدة لهذا الغرض وتسليمها للشركة عن طريق البريد الإلكتروني (legal@oqgn.om)، وذلك في موعد أقصاه نهاية ساعات العمل بيوم الأحد الموافق 15 مارس 2026م، ولن تقبل أية استمارة تقدم بعد ذلك، وعلى المترشح مراعاة استيفاء الاشتراطات المقررة لعضوية مجلس إدارة الشركة. وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق
- 12 - تعيين مراقب للحسابات للسنة المالية التي ستنتهي 31 ديسمبر 2026، وتحديد اتعابه. وقد ذهبت أغلبية الأصوات لخيار موافق

أعضاء مجلس الإدارة الفائزين بالترشح:

1. IRFAN MIAN بنسبة 13.888 %
2. BEN DE WAELE بنسبة 13.888 %
3. فتحى عبدالله داد رحيم البلوشى بنسبة 13.865 %
4. عبدالوهاب عبدالله زاهر الهنائي بنسبة 13.846 %
5. عياد على يوسف البلوشى بنسبة 13.845 %
6. ريا سالم سعود السالمى بنسبة 13.833 %
7. سلطان حمد خميس البرطمانى بنسبة 13.832 %
8. عبدالله محمد مسلم سعيد العبرى بنسبة 3.001 %

9. صلاح عبدالله سلطان الشامسي بنسبة 0.001 %
10. على سيف على الساعدي بنسبة 0.001 %
11. عامر سالم عايل الجابري بنسبة 0.000 %
12. محمد ابراهيم محمد احمد بنسبة 0.000 %

أمين السر:

عبدالعزيز سليمان مسعود الحارثي



Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C) مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م)
mcd

Ordinary Agendas Resulation

- 1 - To consider and approve the Chairman's Report for the financial year ended 31 December 2025 (as per attachment) and most of the votes go for **Agree**
- 2 - To consider and approve the Corporate Governance Report for the financial year ended 31 December 2025 (as per the attachment) and most of the votes go for **Agree**
- 3 - To consider and approve the Auditor's Report and the audited financial statements for the financial year ended 31 December 2025 (as per the attachment) and most of the votes go for **Agree**
- 4 - To consider and approve the proposed cash dividend to the shareholders, as on the date of the meeting, amounting 5.6 baisa for each share for the second half of the financial year ended 31 December 2025 and most of the votes go for **Agree**
- 5 - To approve the sitting fees of the Board of Directors and sub-committees payable to the Board of Directors for the previous financial year and to determine the sitting fees for the next financial year (as per attachment) and most of the votes go for **Agree**
- 6 - To consider and approve the proposal of distributing the total sum of RO 150,000 as remuneration for the Board of Directors of the company for the financial year ended 31 December 2025. and most of the votes go for **Agree**
- 7 - To inform the shareholders about Related Parties Transactions entered into during the financial year ended 31 December 2025, and the transactions it expects to be entered in the current year that will end on 31 December 2026 and most of the votes go for **Agree**
- 8 - To inform the shareholders about the Corporate Social Responsibility Expenditure during the financial year ended 31 December 2025 and most of the votes go for **Agree**
- 9 - To enter into an Information Sharing Agreement with OQ SAOC. and most of the votes go for **Agree**
- 10 - To consider and approve the proposal of allocating RO 200,000 as Corporate Social Responsibility Expenditure for the financial year ending 31 December 2026 and most of the votes go for **Agree**
- 11 - To elect a new Board of Directors for the Company. Any person who wishes to be nominated to the Board of Directors of the Company is required to fill in a Director's Nomination Form and email (legal@oqgn.om). The completed Nomination Form should be delivered to the Company prior to the date of the Annual General Meeting of the Company and no later than the end of business hours on Sunday, 15 March 2026. Nomination forms received after such date will not be accepted. The candidate must satisfy the company's board membership requirements. and most of the votes go for **Agree**
- 12 - To appoint the Auditors for the Company for the year ending 31 December 2026 and approve their fees. and most of the votes go for **Agree**

Nominiees Winning:

1. IRFAN MIAN with Percentage 13.888 %
2. BEN DE WAELE with Percentage 13.888 %
3. عبدالله داد رحيم البلوشي with Percentage 13.865 %
4. عبدالوهاب عبدالله زاهر الهنائي with Percentage 13.846 %
5. عياد على يوسف البلوشي with Percentage 13.845 %

6. ربا سالم سعود السالمي with Percentage 13.833 %
7. سلطان حمد خميس البرطمانى with Percentage 13.832 %
8. عبدالله محمد مسلم سعيد العبرى with Percentage 3.001 %
9. صلاح عبدالله سلطان الشامسي with Percentage 0.001 %
10. على سيف على الساعدى with Percentage 0.001 %
11. عامر سالم عايل الجابرى with Percentage 0.000 %
12. محمد ابراهيم محمد احمد with Percentage 0.000 %

Meeting Secretary:

عبدالعزيز سليمان مسعود الحارثى

Muscat Clearing & Depository (S.A.O.C)
مسقط للمقاصة و الإيداع (ش.م.ع.م) 

نتقدم بثقة
Moving Forward
with Confidence

